

Caribbean HRTS Protocol – New Jersey Homeport

(Updated on June 13th)

Entry into U.S: (Please refer the government's requirements for inbound tourists)

Travel Documentation Checklist:

1. Passport Book or Passport Card, valid for at least six months after your cruise, is strongly recommended.
2. A COVID-19 vaccination record card for all guests 12 years and older, with the final dose of your vaccine administered at least 14 days before sailing. Kids age 5 to 11 who have been vaccinated may present proof of full vaccination as well and follow the protocols for vaccinated guests.
3. A negative test result for COVID-19 before arrival to the terminal.
4. Health Questionnaire to be completed on our Royal Caribbean App the day before you board.
5. For Guests on Cruises Traveling to Bermuda: Bermuda Travel Authorization is required for all travelers age 2 and older, or their legal guardians when checking in.

COVID-19 Vaccination Validation:

1. All guests ages 12 years and older must be fully vaccinated to sail, guests below 12 years old can sail non-vaccinated, kids age 5 to 11 who have been vaccinated may present proof of full vaccination and follow the protocols for vaccinated guests.
2. Each guest's regimen must include at least two doses of vaccine unless the guest received the single-dose Johnson & Johnson vaccine. This guidance is per the U.S. CDC, and no exceptions will be made, even if the guest's resident country has authorized a single-shot regimen for a two-dose vaccine.
3. Royal Caribbean accepts vaccines that are fully approved or authorized for emergency use by the U.S. FDA or the World Health Organization. A guest is considered fully vaccinated 14 days after the required number of doses in their vaccine series has been fully administered (e.g. 2 shots of Pfizer, Moderna, AstraZeneca, etc., or 1 shot of Johnson & Johnson). See [authorized U.S. FDA vaccines](#) or [authorized World Health Organization vaccines](#).
4. **Mixed Doses:** We accept a mixed vaccination series consisting of doses from different manufacturers, as long as your vaccine series meets the following requirements:

- Must consist of at least two doses of vaccines that are fully approved or authorized for emergency use by the U.S. FDA or the World Health Organization.
 - The 2 doses must be administered at least 28 days apart.
 - The final dose must be completed at least 14 days before sailing.
 - Mixed vaccines may not be accepted at all ports of call. Guests who are vaccinated with a mixed series may not be allowed to go ashore at these ports, or may need to undergo additional testing if they wish to go ashore.
5. Royal Caribbean will not accept a Certificate of Recovery in lieu of a vaccination record card for guests of vaccine eligible age

Pre-Arrival Covid Test Validation

- 1. Pre-Cruise:** Before arriving on boarding day, you'll need to take a COVID-19 test on your own, at your own expense, to meet boarding requirements in line with U.S. CDC guidance.
 - Vaccinated guests must present a negative PCR or antigen test result taken no more than 2 days prior to sailing in order to board. Kids age 5 to 11 who have been vaccinated may present proof of full vaccination and follow the testing protocols for vaccinated guests.
 - Unvaccinated children ages 2 to 11 must present a negative PCR test (not antigen) result taken no more than 3 days prior to sailing in order to board.
 - Unvaccinated kids' pre-cruise test cannot be taken on boarding day, because that may affect the sample taken during the kids' test at the terminal.
 - Guests under 2 years of age do not need to complete a pre-cruise test.
- 2. At the terminal:** Unvaccinated guests ages 2 to 11 are required to take a complimentary test for COVID-19 when checking in at the terminal. Registration details for this test will be sent via email in advance.
- 3. Prior to disembarking:** For cruises that are 5 nights or longer, unvaccinated kids are required to take a complimentary antigen test onboard before the cruise ends. Guests will be notified onboard about how to register for this test. Guests under 2 years of age will not be tested. Sailings 10 nights or longer may have additional onboard testing requirements.

Notice for Port of Call

1. For guests on cruises that visit **Bermuda**, note that the local government does not recognize Novavax or Covaxin as approved vaccines — guests whose vaccination series consists of either will not be permitted to go ashore.
2. For guests sailing to Bermuda, additional travel and testing requirements may apply to your sailing

皇家加勒比海外航次复航参考政策-新泽西母港

(更新与 6 月 13 日)

入境美国：请参考美国政府对入境游客的最新要求

所需材料

1. 护照，有效期需要在航次结束后仍需多于 6 个月。
2. 12 岁及以上乘客需要完成疫苗接种，最后一针疫苗的接种日期需要早于开航前 14 天。5 至 11 岁乘客如也完成了疫苗接种，后续要求同 12 岁及以上乘客。
3. 到达码头前需完成新冠核酸检测。
4. 登船前一天在 Royal App 中完成健康问卷调查。
5. 如航程途径百慕大：所有 2 岁及以上乘客需要申请 Bermuda Travel Authorization。

新冠疫苗接种要求

1. 所有 12 岁及以上乘客必须完成疫苗接种，12 岁以下乘客可以选择不接种疫苗。5-11 岁的乘客如也完成了疫苗接种，后续要求同 12 岁及以上乘客。
2. 每位乘客的疫苗接种证明需要显示最少两针的接种记录，除非乘客接种的是一针强生疫苗。此规定依据美国疾控中心要求，所有乘客必须遵守，如乘客接种了两针疫苗，但证明上仅体现一针接种记录，将不被认可。
3. 皇家加勒比接受美国食品药品监督管理局及世界卫生组织认可的疫苗品牌。乘客在开航前 14 天完成所有针数的接种，将被视为完成疫苗接种。（例：两针辉瑞疫苗、莫德纳疫苗、阿斯利康疫苗等，或一针强生疫苗）可参考 [authorized U.S. FDA vaccines](#) 或 [authorized World Health Organization vaccines](#)。
4. 疫苗混打：皇家加勒比接受符合以下要求的不同品牌的疫苗混打
 - 至少接种两针，两针均为美国食品药品监督管理局及世界卫生组织认可的疫苗品牌
 - 两针接种的间隔时间大于 28 天
 - 最后一针接种时间需要在开航前 14 天前
 - 部分目的地港不接受疫苗混打，混打疫苗的乘客可能无法在目的地港下船，有可能需要接受额外检测
5. 符合疫苗接种年龄的乘客，不得以新冠康复证明替代疫苗接种证明

行前核酸检测要求

1. **行前：**登船前乘客需要自行安排核酸检测。
 - 完成疫苗接种的乘客可以凭借登船前 2 天内的核酸阴性报告或抗原阴性报告登船。5-11 岁的乘客如也完成了疫苗接种，检测要求同上。
 - 2-11 岁未完成疫苗接种的乘客可以凭借登船前 3 天内的核酸检测阴性报告（不接受抗原检测）登船。
 - 为避免样本污染，未接种疫苗的儿童不得在登船当日进行检测。
 - 2 岁以下儿童不需要完成行前检测。
2. **登船：**2-11 岁未完成疫苗接种的乘客需要码头完成免费的核酸检测。登记信息将提前发送邮件告知。
3. **离船前：**5 晚及以上航次，未完成疫苗接种的儿童需要在航次结束前完成一次免费的抗原检测，具体操作流程将由船上通知。2 岁以下儿童不需完成本次抗原检测。10 晚及以上航次可能在此基础上安排额外检测。

目的地港要求

1. 行程中将访问巴哈马的乘客，需注意巴哈马政府不认可 Novovax 与 Covaxin 疫苗，接种这两种疫苗的乘客将无法在巴哈马下船观光。
2. 行程中将访问巴哈马的乘客，可能需要接受额外的检测。